
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 10. juni 2024 fra kl. 17.30–20.00 

Susåskolen afd. Holsted 

Tilstede: Stefan, Camilla, Bendt, Søren, Rikke M., Sisse, Dorte, Zander, Mette, Maria S., Palle, 

Nikolaj 

Fravær: Maria F., Sisse, Martin 

Gæst: Anette F. (lærer Holsted) 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

157 - 17.30-17.35 
Dagsorden  

 

158 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, 
ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 

• Aflysning af fælles forældreoplæg om Vensomhed af Anne Søgaard den 
3. juni grundet meget få tilmeldte 

• Ny direktørstilling slået op 

• Status - nyt om økonomi 

• Årsberetning (udkast vedhæftet) – Martin pepper den grafisk op         
 
Referat: 
Henvendelse fra forælder vedr. skærmbrug i SFO`en på afdeling Glumsø. 
Som andre steder på skolen skal ordensreglerne om skærmbrug efterleves i 
SFO´en. Henvendelsen er under behandling.  
 
Ansættelse af ny direktør forventes at være på plads med udgangen af juni. 
 
Orientering om økonomi ved Stefan. 
 
Skemaerne er gået op for kommende skoleår. 
 
Pædagogstilling slået op til afd. Holsted. 
 
Årsberetningen tilrettes endeligt af Palle, og sættes ”flot” op af Martin inden 
den udgives. 
 

159 – 17.55-18.45 
Klassemøder 
(I/D) 

• Anette F. kommer og præsenterer tanker med klassemøderne, som i 
kommende skoleår er placeret på alle årgange.  

 
Referat: 
Klassemødeundervisning bliver i 2024-25 et fag på alle tre afdelinger med én 
lektion om ugen. Formålet er at fremme trivslen, træne sproget, øge 
elevernes sociale indsigt og styrke fællesskabet. Strukturen for møderne er 
fast, og læreren styrer mødet – og er deltagende. Trygheden og 
ordentligheden i klasserummet er vigtigt. 
Hver årgang får en materialekuffert stillet til rådighed. Emnerne til 
klassemøderne er utallige – herunder også digital dannelse. 
 



  

Plan for processen over foråret frem til implementeringen i august 
præsenteres. AKT-teamet kvalificeres på temadag i juni, og personalet på 
afd. Herlufmagle og Glumsø introduceres til klassemøder i uge 32. 
 
Fremvisning af den inspirationsfilm, der er levet om klassemøder med 
eksempler fra både indskoling, mellemtrin og udskoling afd. Holsted.  
Filmen skal både bruges til personalet og forældremøder. 
 
Vi afventer punkt 162, om hvor vidt der er klassemøder er på alle årgange. 

 

160 – 18.45-19.05 
Kommunale regler om 
buskørsel  

(I) 
 

• De kommunale regler omkring buskørsel til og fra skolen præsenteres, 
så alle i bestyrelsen er opdateret om reglerne.   

• Reglerne kan læses på https://www.naestved.dk/boern/skole/til-og-fra-
skole  

 
Referat: 
Præsentation af de kommunale regler for buskørsel til og fra skolen. 
Linket til de kommunale regler lægges på skolens hjemmeside. 
 

 • Pause 

161 – 19.10-19.30 
Skolebestyrelsens 
årshjul for 24-25 

(D/B) 

• Vedhæftet er udkast til overordnet årshjul med mødedatoer for 
skolebestyrelsen i skoleåret 24-25. 

• Ønskes særlige temaer eller andet tilføjet årshjulet? 
 
Referat: 
Datoerne er godkendte. 
Årshjul rettet til: Økonomistatus på mødet i september. Opfølgning på 
klimamåling på mødet i oktober. AI som punkt under Makerspace på mødet 
i april. 
Dilemmapunkter sættes på dagsordenen til hvert andet møde. 
 
 

162 – 19.30-19.45 
Tilpasning af 

timefordeling og skema 
9. kl. i 24/25 
(B) 

• Der skal justeres lidt i timefordelingen for 9. klasse, hvor det indstilles at 
klassemøder og valgfag i FP9 bortfalder, og der indføres valgfag fra 
sommerferien til prøvetid i stedet. Dette vil også betyde, at 9. klasse 
ikke reduceres en lektion i forhold til dette skoleår, samt der ikke er 
mange små FP9 valgfag i foråret.   

 
Referat: 
Skolebestyrelsen ser sig nødsaget til at gode den foreslåede 
timefordelingsplan grundet tidspres frem mod sommerferien, og der ses ind 
nye muligheder til skoleåret 2025-26. Det er bestyrelsens ønske, at der 
fortsat findes til at afholde klassemøder på 9. årgang. 

 

163 – 19.45-19.50 
Evt.  

 

• … 

• Obs: Sommerklummen skrives af Sisse og Maria S.  

164 – 19.50- 20.00 
Godkendelse af referat 
(B) 

• Bestyrelsesmedlemmerne beslutter om beslutningsreferatet kan 
godkendes. 

Referatet er godkendt. 

https://www.naestved.dk/boern/skole/til-og-fra-skole
https://www.naestved.dk/boern/skole/til-og-fra-skole


  

Punkter til kommende 
møder  

• … 

 
 

 


